
Protokół Nr 144/22 
posiedzenia Zarządu Powiatu Mińskiego 

w dniu 22 sierpnia 2022 r. 
 
W posiedzeniu uczestniczyli:   
   
Starosta – Antoni Jan Tarczyński 
Wicestarosta – Witold Stefan Kikolski 
 
członkowie Zarządu: Marek Jerzy Pachnik 
     Henryk Józef Księżopolski 
     Leszek Celej 
      
oraz:  Iwona Warszawska – Lulko – Sekretarz Powiatu 

Teresa Bąk – Skarbnik Powiatu 
           Urszula Soroka – z-ca nacz. Wydz. Oświaty i Promocji 
 Michał Serwinowski – dyr. ZDP w Mińsku Maz. 
 Mariusz Martyniak – dyr. SPZOZ w Mińsku Maz. 
 Agnieszka Chojecka-Zaperty – gł. księgowa SPZOZ w Mińsku Maz.  
 Robert Suracki – kierownik Działu Logistyki 
 Wojciech Osiński – nacz. Wydz. Gospodarki Nieruchomościami 
 Wincenty Bartnicki – nacz. Wydz. Inwestycji 
 
Porządek posiedzenia:   
 
1. Otwarcie posiedzenia.   
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Informacja o działalności Starosty w okresie od poprzedniego posiedzenia.  
4. Sprawy drogowe. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia upoważnienia dyrektorowi Zarządu Dróg 

Powiatowych w Mińsku Mazowieckim do realizacji inwestycji. 
6. Informacja o wykonaniu planu finansowego SPZOZ za I półrocze 2022 r.  
7. Przyjęcie projektów uchwał i innych materiałów na XXXII sesję Rady Powiatu 

Mińskiego. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie wynajęcia części komina usytuowanego  

w Mińsku Mazowieckim przy ulicy Budowlanej. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zorganizowania nauki religii wyznania prawosławnego dla 

uczniów szkół ponadpodstawowych prowadzonych przez Powiat Miński                                        
w pozaszkolnym punkcie katechetycznym. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji dotyczących projektu 
„Programu współpracy Powiatu Mińskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.                                     
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2023 roku”. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia jednostki organizacyjnej Powiatu Mińskiego 
do przeprowadzenia postępowania o zamówienie publiczne na: „Ubezpieczenie 
grupowe na życie pracowników, współmałżonków oraz pełnoletnich dzieci 
pracowników Starostwa Powiatowego, Zarządu Dróg Powiatowych oraz Powiatowego 
Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w Mińsku Mazowieckim”. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wspólnego przeprowadzenia postępowania na: 
„Ubezpieczenie grupowe na życie pracowników, współmałżonków oraz pełnoletnich 



dzieci pracowników Starostwa Powiatowego, Zarządu Dróg Powiatowych oraz 
Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w Mińsku Mazowieckim”. 

13. Sprawy różne.    
14. Przyjęcie protokołu posiedzenia w dniu 8 sierpnia 2022 r. 
15. Zamknięcie posiedzenia.         

 
Ad. 1  

Starosta – Antoni Jan Tarczyński otworzył posiedzenie.  
  

Ad. 2     
 Starosta – Antoni Jan Tarczyński przedstawił porządek posiedzenia,                                  
który został przyjęty jednogłośnie.  
  
Ad. 3 
 Starosta – Antoni Jan Tarczyński poinformował o następujących sprawach: 

- w dniu 19 sierpnia br. pojawiła się informacja, że firma, której naklejki znaleziono na 

pojemnikach na naczepie na drodze serwisowej w okolicach Kałuszyna, w dniu 

dzisiejszym ma zabrać pojemniki. Dodał, że informacja o wszystkich podejmowanych 

działaniach dotyczących składowiska niebezpiecznych odpadów w Ryczołku gm. 

Kałuszyn została przekazana członkom Zarządu. 

Poinformował, że za tydzień odbędzie się wspólne posiedzenie komisji Rady Powiatu, 

na które zaproszone zostaną służby, które na poziomie powiatu są włączone                           

w działania. Ponadto w dniu 8 września br. zorganizowany będzie Konwent Wójtów                 

i Burmistrzów, na którym jednym z punktów porządku obrad będzie ten temat, a także 

do porządku obrad najbliższej sesji Rady Powiatu zostanie wprowadzony taki punkt. 

- wpłynął wniosek Mazowieckiego Wojewódzkiego Inspektora Nadzoru Budowlanego 

o odwołanie Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Mińsku Maz., jednak 

nie zrealizował tego wniosku i wystąpił do MWINB o uzupełnienie wniosku i podanie 

przyczyn, 

- uczestniczył w uroczystościach dożynkowych, 

- uczestniczył w przekazaniu samochodu OSP w Siennicy i oddaniu po remoncie sali 

tradycji pożarnictwa, jubileuszu OSP w Guzewie. 

Ad. 4 
Dyrektor ZDP – Michał Serwinowski powrócił do tematu zadań, na które zostaną 

złożone wnioski w ramach kolejnego naboru wniosków o dofinansowanie                                     

z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na 2023 rok.  

Dyrektor ZDP powiedział, że do programu proponuje złożyć wnioski na 

rozbudowę drogi powiatowej nr 2222 ul. Chróścielewskiego w Mińsku Mazowieckim 



oraz na przebudowę drogi powiatowej nr 2247  Kałuszyn – granica powiatu na odcinku 

2+735 do 4+576 długości 1841 mb. 

Dodał, że termin składania wniosków upływa 25 sierpnia br., a wnioski zostały już                    

w zasadzie przygotowane. 

Zarząd Powiatu jednogłośnie opowiedział się za złożeniem wniosków na 

zaproponowane dwa zadania drogowe. 

Dyrektor ZDP powiedział, że od połowy lipca trwają prace związane z ogłoszeniem 

postępowania przetargowego na utrzymanie zimowe dróg i przy zachowaniu 

dotychczasowych parametrów i materiałów ceny znacznie przewyższają zeszłoroczne 

plany. Dodał, że na sprzęt założono kwotę 918.000 zł, a na materiały kwotę                   

422.000 zł, co daje łącznie kwotę 1.340.000 zł., a na ten sezon potrzeba kwoty                          

ok. 2,2 mln zł mając na uwadze wzrost kosztów soli drogowej, czy oleju napędowego. 

Dodał, że otwarcie ofert na sprzęt nastąpi 1 września, a na materiały 26 sierpnia br.  

P. Michał Serwinowski powiedział, że otwarte zostały oferty w ponownie ogłoszonym 

postępowaniu przetargowym na przebudowę drogi nr 2230W Rozstanki - Strachomin-

Borki. Przystąpiło 5 firm, a najtańsza oferta opiewa na kwotę 4.113.861,81 zł,                            

a w budżecie zabezpieczone zostały środki w kwocie 3.872.440 zł, w związku                                

z powyższym brakuje ok. 250.000 zł. 

Ponadto poinformował, że przetarg na przebudowę drogi nr 4318W polegającą na 

budowie ścieki rowerowej w Halinowie i Okuniewie jest w trakcie unieważniania. 

Ad. 5 
Sekretarz Powiatu – Iwona Warszawska-Lulko powiedziała, że dyrektor ZDP          

w Mińsku Maz. pismem z dnia 19 sierpnia 2022 r. zwrócił się o wyrażenie zgody na 

realizację zadania tj. „Rozbudowa drogi powiatowej nr 2230W Mińsk Mazowiecki – 

Cegłów – Mrozy”. Następnie odczytała projekt uchwały w sprawie udzielenia 

upoważnienia dyrektorowi Zarządu Dróg Powiatowych w Mińsku Mazowieckim do 

realizacji inwestycji. Przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały 

Zarząd opowiedział się jednogłośnie.  

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 939/22 w sprawie udzielenia 
upoważnienia dyrektorowi Zarządu Dróg Powiatowych w Mińsku Mazowieckim 
do realizacji inwestycji. 
 
Ad. 6 
 Starosta – Antoni Jan Tarczyński zwrócił się o przedstawienie informacji                            

z wykonania planu finansowego za I półrocze 2022 r. oraz informacji o bieżącym 

funkcjonowaniu.  



Główna księgowa SPZOZ – Agnieszka Chojecka – Zaperty powiedziała, że                   

w zakresie planu inwestycji budowlano - montażowych wpisanych jest 5 zadań, ale                   

w I półroczu br. wydatkowano tylko kwotę 27.200 zł na wykonanie opracowania 

dokumentacji projektowej w ramach zadania Modernizacja Szpitala Powiatowego                  

w Mińsku Maz. – V etap modernizacja budynku tlenowni wraz z wymianą instalacji 

łączącej zbiornik z tlenownią oraz rozszerzeniem instalacji gazów medycznych                      

w oddziałach.  

Główna księgowa SPZOZ powiedziała, że przychody zaplanowano na poziomie 

108.157.465 zł, a koszty w kwocie 115.416.165 zł. Dodała, że wykonanie planu 

przychodów w I półroczu zamknęło się kwotą 49.735.679,84 zł (46% planu),                               

a wykonanie planu kosztów kwotą 55.105.093,34 zł (47,7% planu). Wyjaśniła, że jest 

przekroczenie planu podatków i opłat i wynika to z konieczności zapłaty PFRON                     

w wyniku rozwiązania umów o pracę z pracownikami posiadającymi orzeczenie                                           

o niepełnosprawności oraz zwiększenia zatrudnienia. 

Powiedziała, że wykonanie planu finansowego za I półrocze zamknęło się wynikiem 

finansowym (strata) – 5.373.917,50 zł. 

Następnie p. Agnieszka Chojecka-Zaperty powiedziała, że w związku ze wzrostem 

wynagrodzeń, koszty związane z wynagrodzeniami pracowników etatowych to wzrost 

wydatków m-c do m-ca 990.000 zł. Poinformowała, że po wzroście stawek od lipca br.              

w poszczególnych grupach wynoszą: pielęgniarki w zależności od specjalizacji średnio 

62 zł, umowy zlecenia pielęgniarki i ratownicy wzrost średnio o 24%, kucharki 35 zł, 

kierowcy i sanitariusze 35 zł, salowe 34 zł, opiekunowie 43 zł, technicy i diagności                 

60 zł. Dodała, że jeśli chodzi o koszty wzrostu wynagrodzeń to mają być pokryte przez 

NFZ. Zwróciła uwagę, że wzrost kosztów związany jest nie tylko ze wzrostem 

wynagrodzeń, ale m.in. wzrostem cen gazu, zakupu leków i innych. 

 Dyrektor SPZOZ – Mariusz Martyniak powiedział, że zobowiązania regulowane 

są na bieżąco. Poinformował, że od dzisiaj w przychodni będzie przyjmował lekarz 

pulmonolog, obsada kadrowa jest stabilna.  

P. Mariusz Martyniak powiedział, że nie zrealizowany został remont części położniczej 

i oddziału neonatologicznego ze względu na brak możliwości finansowych. 

Poinformował, że w ramach przetargu na remontu wejścia głównego na poziomie 

wysokiego parteru wpłynęły dwie oferty na kwoty 1.843.000 zł i 1.878.000 zł, a na ten 

cel zabezpieczone zostały środki w kwocie 1.031.000 zł. 



Dyrektor SPZOZ wyjaśnił, że jeśli zrezygnuje z zakupu wyposażenia, na które 

przeznaczona jest kwota 200.000 zł to potrzeba dodatkowo 600.000 zł. W związku                 

z powyższym zwrócił się z prośbą o wygospodarowanie tych środków w budżecie 

powiatu, bo bez tej kwoty inwestycja nie będzie zrealizowana, a jest to kluczowe 

zadanie dla funkcjonowania szpitala. 

Ponadto dyrektor poinformował o otwarciu ofert w postępowaniu przetargowym na 

rozbudowę oddziału wewnętrznego poprzez zwiększenie do 6 łóżek intensywnego 

nadzoru i brakuje kwoty 138.000 zł. 

Dyrektor SPZOZ powiedział, że nie ma zagrożenie dla funkcjonowania szpitala za 

wyjątkiem finansów. Poinformował, że zakażenia koronawirusem są i na oddziale 

wewnętrznym na 60 łóżek 10 zajętych było przez osoby zakażone COVID-19, bo 

osoby takie są leczone na normalnych oddziałach. 
 
Ad. 7 
 Starosta – Antoni Jan Tarczyński poinformował, że sesja planowana jest 
pomiędzy 15 a 21 września br., a następnie przedstawił proponowany porządek sesji: 
 
- Przedstawienie zagrożeń związanych z nielegalnym składowiskiem odpadów                                   

w miejscowości Ryczołek, gmina Kałuszyn. 

- Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu i działalności Zarządu 

Powiatu między sesjami. 

- Informacja o wynikach kontroli obiektów o podstawowym znaczeniu dla województwa 

tj. obiektów zlokalizowanych na terenie powiatu mińskiego oraz obiektów na terenie 

sąsiednich powiatów, które mogą negatywnie oddziaływać na środowisko powiatu 

mińskiego.  

- Rozpatrzenie informacji dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Mińsku 

Mazowieckim o realizacji zadań powiatu w zakresie promocji zatrudnienia oraz 

aktywizacji lokalnego rynku pracy. 

- Sprawozdania kierowników Nadzorów Wodnych z działań podejmowanych na terenie 

powiatu mińskiego w 2021 roku.  

- Podjęcie uchwały w sprawie oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Samodzielnego 

Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Mińsku Mazowieckim. 

- Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania Statutu Samodzielnemu 

Publicznemu Zespołowi Opieki Zdrowotnej w Mińsku Mazowieckim. 



- Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację projektu                                          

pt. „Niepełnosprawni w podróży - pokonujemy bariery w sektorze turystycznym” przez 

Zespół Szkół Turystyczno - Gastronomicznych w Mińsku Mazowieckim  w ramach 

programu Erasmus+. 

- Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na realizację projektu pt. 

„Akredytowany projekt na rzecz mobilności osób uczących się i kadry w sektorze 

kształcenia i szkolenia zawodowego KA121-VET” przez Zespół Szkół Turystyczno - 

Gastronomicznych w Mińsku Mazowieckim  w ramach programu Erasmus+. 

- Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla niektórych nauczycieli, zasad rozliczania 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla których ustalony 

plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku szkolnego oraz zasad 

udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych nauczycielom, którym powierzono 

stanowiska kierownicze. 

- Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań finansowanych 

ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2022 r. 

- Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy 

aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu mińskiego. 

- Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Mińskiego na lata 2022 – 2027. 

- Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały budżetowej Powiatu 

Mińskiego na 2022 r. 

- Rozpatrzenie skargi na działalność Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego                   

w Mińsku Mazowieckim.  

- Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z realizacji planu kontroli w I półroczu 2022 r. 

 Skarbnik Powiatu – Teresa Bąk powiedziała, że do zmian w budżecie na sesję 

wpłynęły wnioski: 

- zwiększenie o 360.000 zł środków z dotacji dla domów pomocy społecznej, 

- wpłynęła kwota 1.250.000 zł subwencji ogólnej drogowej , 

- zwiększenie o 160.000 zł części oświatowej subwencji ogólnej, 

- o uzupełnienie o 327.000 zł środków w opiece społecznej, 

- przeznaczenie 150.000 zł na wykonanie dokumentacji geodezyjnej w zakresie 

regulacji stanów prawnych. 



Ad. 8 
 Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami – Wojciech Osiński 

powiedział, że dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 w Mińsku Maz. zwrócił się z wnioskiem                 

o wyrażenie zgody na wynajęcie dotychczasowego najemcy tj. firmie Lukman 

Multimedia Sp. z o.o. z Warszawy na okres do 31 sierpnia 2027 r. części komina                         

z przeznaczeniem na prowadzenie usług telekomunikacyjnych. Zaproponował 

wysokość opłaty najmu w kwocie 2.400 zł +VAT. 

Następnie odczytał projekt uchwały w sprawie wynajęcia części komina usytuowanego 

w Mińsku Mazowieckim przy ulicy Budowlanej. Następnie przeprowadzono 

głosowanie, w którym za podjęciem uchwały Zarząd opowiedział się jednogłośnie. 

 
 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 940/22 w sprawie wynajęcia części 
komina usytuowanego w Mińsku Mazowieckim przy ulicy Budowlanej. 
 
Ad. 9 
 Z-ca naczelnika Wydziału Oświaty i Promocji – Urszula Soroka powiedziała, że 

ksiądz Gabriel Białomyzy zwrócił się o organizację nauki religii wyznania 

prawosławnego dla 1 ucznia w wymiarze 2 godzin tygodniowo. Nauczycieli religii 

zostanie zatrudniony w Zespole Szkół Ekonomicznych w Mińsku Maz., a nauka religii 

zorganizowana zostanie w punkcie katechetycznym przy Parafii Prawosławnej                         

pw. św. Spirydona Cudotwórcy w Mińsku Maz. Następnie odczytała projekt uchwały         

w sprawie zorganizowania nauki religii wyznania prawosławnego dla uczniów szkół 

ponadpodstawowych prowadzonych przez Powiat Miński w pozaszkolnym punkcie 

katechetycznym. Następnie przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem 

uchwały Zarząd opowiedział się jednogłośnie. 

  
Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 941/22 w sprawie zorganizowania nauki 

religii wyznania prawosławnego dla uczniów szkół ponadpodstawowych 
prowadzonych przez Powiat Miński w pozaszkolnym punkcie katechetycznym. 
 
Ad. 10 

Z-ca naczelnika Wydziału Oświaty i Promocji – Urszula Soroka wyjaśniła,                                

że projekt „Programu współpracy Powiatu Mińskiego z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.                        

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2023 roku” powinien zostać 

uchwalony przez Radę Powiatu do końca listopada br., a wcześniej poddany 

konsultacjom społecznym. Wyjaśniła, że konsultacje potrwają do dnia 9 września br.  



Wyjaśniła, że zapisy w projekcie programu dostosowano do obowiązujących 

przepisów prawnych, skorygowano cele szczegółowe i sposób oceny realizacji 

programu oraz zapisy dotyczące komisji konkursowej (projekt programu ze zmianami 

został przesłany członkom Zarządu). 

Starosta – Antoni Jan Tarczyński powiedział, że kwotę na współpracę                               

z organizacjami należy zwiększyć do kwoty 400.000 zł. 

Następnie odczytała projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

dotyczących projektu „Programu współpracy Powiatu Mińskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2023 roku”; 

przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały Zarząd Powiatu 

opowiedział się jednogłośnie. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 942/22 w sprawie przeprowadzenia 
konsultacji dotyczących projektu „Programu współpracy Powiatu Mińskiego                    
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3  
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego                                      
i o wolontariacie w 2023 roku”. 
 
Ad. 11 

Naczelnik Wydziału Inwestycji – Wincenty Bartnicki przedstawił projekt uchwały 

w sprawie wyznaczenia jednostki organizacyjnej Powiatu Mińskiego do 

przeprowadzenia postępowania o zamówienie publiczne na: „Ubezpieczenie grupowe 

na życie pracowników, współmałżonków oraz pełnoletnich dzieci pracowników 

Starostwa Powiatowego, Zarządu Dróg Powiatowych oraz Powiatowego Inspektoratu 

Nadzoru Budowlanego w Mińsku Mazowieckim”. Przeprowadzono głosowanie,                        

w którym za podjęciem uchwały Zarząd opowiedział się jednogłośnie. 

 
Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 943/22 w sprawie wyznaczenia 

jednostki organizacyjnej Powiatu Mińskiego do przeprowadzenia postępowania 
o zamówienie publiczne na: „Ubezpieczenie grupowe na życie pracowników, 
współmałżonków oraz pełnoletnich dzieci pracowników Starostwa 
Powiatowego, Zarządu Dróg Powiatowych oraz Powiatowego Inspektoratu 
Nadzoru Budowlanego w Mińsku Mazowieckim”. 
 
Ad. 12 

Naczelnik Wydziału Inwestycji odczytał projekt uchwały w sprawie wspólnego 

przeprowadzenia postępowania na: „Ubezpieczenie grupowe na życie pracowników, 

współmałżonków oraz pełnoletnich dzieci pracowników Starostwa Powiatowego, 

Zarządu Dróg Powiatowych oraz Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego                



w Mińsku Mazowieckim”. Przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem 

uchwały Zarząd opowiedział się jednogłośnie.  

 
Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 944/22 w sprawie wspólnego 

przeprowadzenia postępowania na: „Ubezpieczenie grupowe na życie 
pracowników, współmałżonków oraz pełnoletnich dzieci pracowników 
Starostwa Powiatowego, Zarządu Dróg Powiatowych oraz Powiatowego 
Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w Mińsku Mazowieckim”. 
 
Ad. 13 
 Starosta – Antoni Jan Tarczyński zwołał kolejne posiedzenie na                               

29 sierpnia 2022 r. godz. 9.00. 

 Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami – Wojciech Osiński 

powiedział, że na mocy decyzji ZRID Gmina Kałuszyn z mocy prawa nabyła działkę              

w  Kałuszynie zajętą pod ul. Wyzwolenia. Dodał, że na chwilę obecną działka ta 

stanowi własność powiatu i zgodnie z ustawą starosta powinien ustalić odszkodowanie 

na rzecz powiatu. Wyjaśnił, że ul. Wyzwolenia już od 2008 r. nie stanowi drogi 

powiatowej, bo Rada Powiatu pozbawiła ją kategorii drogi powiatowej i jest drogą 

miejską, ale nie została jeszcze przeniesiona własność. 

P. Wojciech Osiński wyjaśnił, że zgodnie ze specustawą drogową powiat może zrzec 

się odszkodowania za tą działkę. 

 Zarząd Powiatu jednogłośnie zrzekł się odszkodowania za działkę zajętą pod 

ul. Wyzwolenia w Kałuszynie. 

 Z-ca naczelnika Wydziału Oświaty i Promocji – Urszula Soroka powiedziała, że 

na sesję Rady Powiatu zgłoszone były dwie uchwały dotyczące wyrażenia zgody na 

realizację projektów przez Zespół Szkół Turystyczno-Gastronomicznych w ramach 

programu Erasmus. Wyjaśniła, że dyrektor wycofał jedną uchwałę dotyczącą projektu 

„Akredytowany projekt na rzecz mobilności osób uczących się i kadry w sektorze 

kształcenia i szkolenia zawodowego KA121-VET” bo wnioski o akredytację będą                         

w innym terminie.  

Ponadto poinformowała, że uzyskała informację ze szkół, że inne szkoły również będą 

wnioskowały o wyrażenie zgody na realizację projektów w ramach Erasmus i łącznie 

w tym zakresie będzie 5 uchwał. 

 Naczelnik Wydziału Inwestycji przedstawił zestawienie z realizacji zamówień 

publicznych udzielonych przez Powiat Miński i powiatowe jednostki organizacyjne                       

w I połowie 2022 r. Wyjaśnił, że w I półroczu br. zamówień powyżej 130.000 zł netto  



w Starostwie nie przeprowadzono, a łączna wartość zamówień to kwota                               

728.373,59 zł. Następnie powiedział, że w powiatowych jednostkach organizacyjnych  

udzielono 11 zamówień na dostawy na łączną kwotę 993.247 zł, 16 zamówień na 

usługi na łączną kwotę 1.044.346,23 zł oraz 3 zamówienia na roboty budowlane na 

łączną kwotę 1.400.489,40 zł. 

 Zarząd Powiatu przyjął przedstawione sprawozdanie. 

P. Wincenty Bartnicki poinformował, że w dniu 23 sierpnia br. unieważnione zostanie 

postępowanie na remont auli w ZS Nr 1 i będzie ogłaszane kolejne postępowanie.  

Ponadto poinformował, że wpłynęło pisma Burmistrza Halinowa informujące, że na 

sesji Rady Miejskiej będzie wnioskował o kwotę 500.000 zł jako pomoc finansową na 

realizację zadania polegającego na przebudowie drogi nr 4318W polegającej na 

budowie chodnika. 

 Wicestarosta – Witold Kikolski poinformował, że trwa nabór do szkół 

ponadpodstawowych i wszystko wskazuje na to, że do szkół powiatowych przyjętych 

zostanie ok. 1900 uczniów, a w roku ubiegłym było 1200. Dodał, że utworzono kilka 

dodatkowych oddziałów i każdy uczeń z naszego powiatu znajdzie miejsce w naszych 

szkołach. 

Ad. 14 
Protokół posiedzenia w dniu 8 sierpnia 2022 r. został przyjęty. 

 
Ad. 15 

Zamknięcie posiedzenia.         
 
  
Starosta – Antoni Jan Tarczyński     

Wicestarosta – Witold Stefan Kikolski    

Członkowie Zarządu: Marek Jerzy Pachnik           

   Henryk Józef Księżopolski 
 
 
   Leszek Celej    
  
 
 


